
 

 

 

 

De oplettende leden is het vast al opgevallen dat er deze winter flink 

gesnoeid is. Misschien heeft u zich al afgevraagd of er nog wat bomen 

blijven staan?  

Maakt u zich geen zorgen, er blijven nog genoeg bomen over. 

We zien door het hele land dat verschillende soorten bomen door 

ziektes aangetast worden. Aangetaste bomen in het gebied worden 

vanuit veiligheidsoogpunt gerooid. In nauw overleg met 

Staatsbosbeheer wordt er momenteel hard gewerkt om in het gebied 

een gezond bomenbestand te krijgen. 

De herplant plannen richten zich op een gevarieerde en bio diverse 

inrichting van het gebied. Het verhogen van de biodiversiteit en meer 

variatie in soorten zorgt voor een robuust en gezond bomenbestand. 

Met het veranderende klimaat waarbij we vaker last hebben van 

wateroverlast en periodes van droogte, is het belangrijk om soorten 

beplanting te kiezen die goed tegen extreme condities bestand zijn. 

Zoals u in de vorige nieuwsbrief heeft kunnen lezen wordt van de 

nestkastjes al goed gebruik gemaakt als eerste stap in het duurzaam en 

bio divers inrichten van de baan. We zetten met het ontwikkelen van de 

herplant plannen de volgende stappen in duurzaam baanbeheer.  

We doen er alles aan om ook in de toekomst een prachtige en 
gevarieerde baan te houden. 
We houden u op de hoogte van dit proces. 


